

Title (en)
A SHELVING DISPLAY SYSTEM.

Title (de)
REGALANZEIGESYSTEM.

Title (fr)
SYSTEME D'AFFICHAGE POUR RAYONNAGES.

Publication
EP 0569416 A1 19931118 (EN)

Application
EP 92903487 A 19920128

Priority

- GB 9101789 A 19910128
- GB 9120668 A 19910927

Abstract (en)
[origin: WO9212657A1] The display system has an elongate display holder (52) with a cover (53) which is substantially transparent along its length. One or more display devices (54) may be detachably mounted on the display holder (52) and are visible through the cover (53). The display system is for use in supermarkets or the like for mounting on shelf edges with each display device (54) displaying the price of articles on the shelves. The display system permits an individual price displayed on a display device (54) to be altered both simply and conveniently without interfering with the price displayed on any other display device (54) and also the price displays (54) are protected against damage and unauthorized removal.

Abstract (fr)
Le système d'affichage comprend un dispositif de support allongé (52) pour élément d'affichage, pourvu d'un couvercle (53) sensiblement transparent sur sa longueur. Un ou plusieurs éléments d'affichage (54) peuvent être montés amovibles sur le dispositif de support (52) de manière à être visibles à travers le couvercle (53). Le système d'affichage est destiné à être utilisé dans des supermarchés ou endroits analogues afin d'être monté sur les bords de rayonnages, chaque élément d'affichage (54) affichant le prix d'articles sur les étagères. Le système d'affichage permet de modifier un prix individuel présenté sur l'élément d'affichage (54) de manière à la fois simple et pratique sans qu'il soit nécessaire de modifier le prix affiché sur tout autre élément d'affichage (54), et les affichages de prix (54) sont ainsi protégés contre les dégâts et ne peuvent pas être enlevés sans autorisation.

IPC 1-7
A47F 5/00; G09F 3/18; G09F 9/35

IPC 8 full level
G09F 3/20 (2006.01); **G09F 9/35** (2006.01)

CPC (source: EP)
G09F 3/20 (2013.01); **G09F 9/35** (2013.01); **G09F 3/201** (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 9212657A1

Designated contracting state (EPC)
BE DE ES FR GB IT LU NL

DOCDB simple family (publication)
WO 9212657 A1 19920806; AU 1187592 A 19920827; EP 0569416 A1 19931118

DOCDB simple family (application)
GB 9200152 W 19920128; AU 1187592 A 19920128; EP 92903487 A 19920128